
 

 

International School of Nanshan Shenzhen  

SCHOOLS BUDDY 

ACTIVITIES’ SIGN UP GUIDE 

课外活动报名指南 

As a parent of a ISNS student, you will automatically receive an email inviting you to join Schools Buddy – our online platform to 
manage your child’s extracurricular activities. All emails are sent to the addresses on our Managebac file for your family, so if 
you do not receive an activation link, please contact the admission department. 

ISNS 的学生家长都将收到一封系统自动发送的邮件，邀请您注册激活 Schools Buddy——用于管理您孩子课外活动的在
线平台。 所有邮件将发送至您在我们 Managebac 系统中登记的家庭成员的邮箱地址，因此若您没有收到激活链接，请
联系招生办。 

 



 

 

 
 

After you login to your Schools Buddy account, you will be redirected to the Dashboard screen. The 
Dashboard gives you an overview of all messages received and upcoming activities. 
登陆您的 Schools Buddy账号后，您将跳转至首页界面，您能通过这个界面查看到所有收到的消息以
及近期可报名的活动。 
 

 



 

 

 
 
 
 
 

 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 

 

You will receive an email confirming your selection, however, this email does not confirm your child's 
place.  
您将收到一封报名选择的确认邮件，但此邮件并非确认您孩子已被所选活动录取。 

 
 
 
When we have the made the activities allocations, you will receive a confirmation email to explain which 
activities your child has been allocated or not allocated. 
当我们完成活动报名分配，您将会受到一封确认邮件，查看您孩子的活动报名录取情况，包括是否
成功报名(被分配)，或报名未成功(未被分配)。 

 
 
 
 



 

 

Your Schools Buddy "Diary" will then be automatically populated with the time and date of the activities. 
在您的 School Buddy中的“Diary(行事历)”界面将自动出现您孩子成功报名的活动以及相应的时间
与日期。 
 

 
 
 


